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Stimate Domnule Ministru,

Alergia este considerată boala cronică numărul unu din Europa. În ultimii 20 de 
ani, a fost constatată o explozie a cazurilor depistate cu alergii precum și o creștere 
substanțială, chiar ingrijorătoare, a cazurilor depistate cu intoleranțe alimentare.

Subiectul este cu atât mai important cu cât simptomele resimțite în urma 
declanșării acestor alergii și intoleranțe alimentare sunt îngrijorătoare- de la indigestie, 
stări de rău, dureri articulare până la afectarea respirației sau șoc anafilactic (în funcție de 
alimentul cauză).

Având în vedere cele prezentate, doresc să vă adresez următoarele întrebări:
1. Care este numărul copiilor care suferă de alergii la nivel național? Dar de 

intoleranțe alimentare? Rog ca răspunsul să fie formulat sub forma tabelară 
pe grupe de vârstă. '

2. Care este numărul medicilor, la nivel național, care tratează acești copii? Rog 
ca răspunsul să fie formulat ținand cont de specializările medicilor

3. Care sunt instituțiile/autoritățile statului care sprijină în mod activ copiii 
care suferă de aceste afectiuni și care sunt măsurile concrete adoptate în 
cursul acestui an pentru a-i sprijini?

4. Cum sunt integrați și nediscriminați acești copii cu alergii sau intoleranțe 
alimentare în sistemul de învățământ preșcolar și școlar?

Doresc să vă asigur de întreaga mea disponibilitate la dialog și colaborare.

Solicit răspuns scris.
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